
Protokol Nr lll20l5
zposiedzenia Komisji Rewiryjnej Gminy Starcza w dniu23.12.2015r.

L Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocnoSci obrad.
2. Przyjgcie proponowanego porz4dku obrad.
3. Om6wienie dzialalnoSci Komisji Rewizyjnej w 2015r.
4. Analiza projektu budzetu na2076r.
5 . Om6wienie material6w przy gotow arry eh na najblizsz4 sesj g.
6. Sprawy r6nre.

Ad L W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej uczestniczyli wsryscy jej

czlonkowie, W6jt i Skarbnik Gminy Starcza.

Ad 2. Proponowany porz4dek obrad zostal przyjgtyjednogloSnie,
stwierdzono prawomocnoSc obrad.

Ad 3. Przewodntcz4ca Komisji Agnieszka Liszczyk przedstawila
uczestniczqcym w posiedzeniu zakres i tematykg zadahrealizowarrych
w minionym roku. Jak zostalo zawarte jfi, w sprawozdaniu, Komisja
Rewizyjna nte nealizowala zarnierzonej kontroli bylejbazy SKR w
Rudniku Mab,m, co wyniknglo zfaktu, i2 w/w nieruchomoSc zostala
sprzedana. Pozostale punkty harmonogramu zostaly zrealizowane, a na
podstawie przeprowadzonych kontroli i analu nie stwierdzono
nieprawidlowoSci. Wszelkich wyjaSniei i odpowiedzi na plania nti4zane
ztematyk4 posiedzeri udzielali W6jt i Skarbnik Gminy Starcza.

Ad 4. Nastgpnym punktem bylaanaliza projektu bud2etu na rok 2016.
Skarbnik Gminy Pani Halina Gryl om6wila prqekt orazudzielila
odpowiedzi na wszelkie zapytuia czlonk6w Komisji. Nikt nie zglosil
uwag do przedstawionego projektu.

Ad 5. Kolejny punkt stanowilo om6wienie material6w na najbli2sz4 sesjg:
- zaponrmie sig z Gminnym Programem Wspierania Rodzin na lata
2016-2018.



- szczegdowe om6wienie harmonogramu pracy Komisji Rewizyjnej w
roku 2016.
- om6wienie warunk6w i trybu skladania deklaracji gospodarowania
odpadami komunalnymi za pomoc4 komurikacji elektroniczrej.

Ad 6. W sprawach r6inych Czlonkowie om6wili propozycje kandydatur
do Statuetki Starosty Czgstochowskiego i wysunigto kandydaturg
Dyrektora Gminnego Przedszkola w Starczy Pani4 Malgorzatg Maslori, w
kategorii OSwiata.

Radny Jerzy Klyta zglosil zastrzeLeniaz$aszzne przez mieszkafrc6w
gminy dotycz4ce termin6w wywozu odpad6w kommalnych, pozostali

czlonkowie poparli radnego. Pan W6jt zapewnil, 2e z pewnoSci4 firma

zbieraj1ca odpady bgdzie to robila solidnie i sprawnie.
Radna Beata Wawrzk6w zwrocila sig z proSb4 o podjgcie krok6w

w odniesieniu do pseudoschroniska, kt6re znajduje sig w solectwie
Klepaczka. W6jt Gminy odpowiedzial, 2e sytuacjajest caly czas
monitorowana i poszukiwane s4 rozwiqzania zgodne zprawem, gdy?

zwierzgtaprzebywaj4 na terenie dzier2awionym od osoby prywatnej.

Radna AgrrieszkaLiszczyk zwr6cila uwagg na konieczroSc podjgcia
jakiejkolwiek profilaktyki maj4cej na celu poprawienie SwiadomoSci

spolecmoSci lokalnej dotycz4cej bezpiecznego korzystania z ruchu

drogowego po znroku os6b pieszych i rowerzyst6w (kamizelki

odblaskowe, oSwietlenie, poruszanie sig zgodne z zasadmi ruchu
drogowego).

Na tym posiedzenie zakoriczono.

Obecni- 7
Nieobecni- 0
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